
   
ZÁPIS 

z kolegia děkana FCHI konaného dne 14. 10. 2014 
 
Přítomni:  prof. Labík, prof. Urbanová, doc. Záruba, doc. Jahoda, prof. Urban, 

prof. Matějka, doc. Přibyl, prof. Janovská, Ing. Sudzina, doc. Hofmann, Ing. 
Mareš, Ing. Dubcová, Ing. Klaudisová,  

 
1/ Děkan prof. Labík: 
 

z KR/ informoval proděkan doc. Jahoda 

 Agenda rektora 
 Dejvice, Vítězné náměstí, konkretizace nabídky pro ČVUT, představa 

předání místností na budově B  
 Konference V NTK, „kulatý stůl se zástupci VŠ v Praze, rektor ČVUT 

hovořil o vizi „silné“ ČVUT, sjednocení s jinými VŠ, převzení NTK 
 

 

 prof. Bělohlav 
 Inovace textu pro uchazeče 
 Sjednocení fakult (zkouška z ČJ/ B2 nad 70% + odborná zkouška v ČJ) 
 Přijímací řízení pro magisterské programy pro studenty s méně než 100 

kredity) 
 

 

 prof. Kratochvíl 
 Metodika IPN, spuštění 2018/19, informace o metodice prof. Málek 
 Web - překlopení fakultních stránek do nového uspořádání 
 11. 11. 2014 promoce Ph.D., Lobkowicz. Palác 
 Cena Siemens, pedagog: doc. Slavíček, doc. Chuchvalec, základní 

výzkum: prof. Štěpánek, doc. Přibyl 
 

 prof. Hasal 
 Problém propagace školy - fakulty vždy neinformují oddělení 

komunikace 
 Počet absolventů VŠCHT od roku 1923 je 25 992 
 Při delším pobytu zahraničních pracovníků a studentů je nutno uzavřít 

dohodu o hostování 
 Návrh úpravy dělení částky za výuku samoplátců, zatím 30 %, zvýšení 

na 37% 
 

 doc. Pospíšil 
 MPO posílá 75 % částky na účet školy z projektu Kralupy, o 25% se bude 

jednat 
 Aktualizace dlouhodobého záměru VŠCHT na rok 2015 s ohledem na IRP a 

OP VaVpI 
 Piga - navýšení finančních prostředků z 6 MKč na 6,5 MKč 



 Open Acces- vytvoření systému přidělování - proděkani a VaV 
 

• Ing. Chválná 
 VaVpI problémy s komunikací s MŠMT a MF 
 Veřejné zakázky pozor na nahrávání hovorů přes „chytré“ telefony 
 Spolupráce s Unipetrolem, daleko širší smlouva 
 Výběrové řízení na vedoucího oddělení komunikace, bude nová definice 

požadavků na uchazeče 
 

• prof. Valentová/senát 
 Budou volby do studentské části AS VŠCHT, termín okolo 10. 12. 2014, 

problém s kandidáty, fakulty by měly zajistit dostatečný počet kandidátů 
 Kachekran bude 26.2.2015, organizaci zajistí studenti 

 
       KD 

 Podány žádosti o atestace do třídy A4 - Ing. Lukášem Valencem, Ph.D. a Mgr. 
Irynou Gončarovou, Ph.D. Obě atestace kolegium schválilo všemi hlasy. 

 Jsou vypsána výběrová řízení: 
402 odborný asistent nebo docent (plný úvazek) 
409 2x odborný asistent (plný úvazek) 

 
2/ Pedagogika, proděkan doc. Jahoda: 
 

 Poděkoval všem za vyplnění tabulky pedagogické zátěže vybraných předmětů 
na jednotlivých ústavech 
 

3/ Věda a výzkum, proděkanka prof. Urbanová: 
 Doktorandi. Vedoucí ústavů seznámeni se jmény studentů a školitelů, kteří řádně neukončili 

zadání podkladů pro výroční hodnocení, přiloženo. Oborovým radám se doporučuje, aby 

ověřili, zda studenti, kteří vůbec do edoktoranda nevstoupili, studují, nebo se jim má studium 

ukončit. Specifické nesrovnalosti v edoktorandu řešit individuálně s proděkankou do pátku 

rána (před schůzkou proděkanů na toto téma)  

 Cena Siemens 2014. Škola doporučila do soutěže všechny námi navržené – prof. Štěpánek, 

doc. Přibyl, doc. Slavíček, materiály byly zaslány nadaci. 

 VaV. Je připravována metodika hodnoceni VaV „R&D Evaluation Methodology and Funding 

Principles“, připravuje firma Technopolis, má platit od r. 2018-2019, prorektor VaV má 

k dispozici Concept version, kterou připomínkuje 

4/Různé: 
•  Anglická konference pro doktorandy - navýšení termínů, velký zájem, pravděpodobně 

začátek února 2015, další pak duben 

• Doc. Přibyl vznesl dotaz na licence MAT LAB pro magisterské studenty, počet, kapacitu a 

možnosti – situaci prověří děkan na výpočetním centru 

Termín příštího zasedání kolegia děkana -   18. listopadu 2014. 
  
 prof. Ing. Stanislav Labík, CSc. 
 děkan 


